

**SUPREME Select 餐飲禮遇 SUPREME Dining Privilege****堂食 Dine-in:**

於午市及晚市惠顧單點食品及飲品，即可享 85 折優惠。

15% off on à la carte menu and beverages during lunch and dinner.

## 條款及細則

1. 優惠適用於由即日起至 2024 年 12 月 31 日之午市及晚市時段，但不適用於情人節、母親節、父親節、香港國際七人欖球賽日、除夕、公眾假期及其前夕（一般星期日除外）。
2. 此優惠須預先訂座。如透過 [lkfconcepts.com](http://lkfconcepts.com) 訂座，請輸入優惠碼「SUPREMEVIP」，或在電話訂座時說明使用「SUPREME」優惠。
3. 此優惠須另收加一服務費，加一服務費以原價計算。
4. 除特別註明外，優惠不可與其他推廣優惠、禮券、套餐或私人活動同時使用。
5. 此優惠必須客戶本人出席並於入座前出示 SUPREME App 內之 Diamond e-ID 驗證。
6. 單點菜式須視乎供應情況而定，請與餐廳的工作人員聯繫以了解供應情況。
7. 如有任何爭議，LKF Concepts 保留最終決定權。

## Terms and Conditions

1. Offers are valid for dine-in during lunch and dinner time from now until December 31, 2024 with blackout dates on Valentine's Day, Mother's Day, Father's Day, Hong Kong Rugby SEVENS, New Year's Eve, public holidays and their eves (except general Sundays).
2. Advance reservation is required and please use promo code "SUPREMEVIP" upon online booking, or mention the use of "SUPREME" offers upon phone reservation.
3. 10% service charge applies to all dine-in consumption and is based on the original prices.
4. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, vouchers, set menus or private catering events, unless otherwise specified.
5. For dine-in, SUPREME Diamond customer must be present and a valid SUPREME Diamond e-ID from SUPREME App must be shown for verification purposes.
6. A la carte food menu may not always be available during lunch and brunch service, please check with our staff for availability.
7. In case of disputes, the decision of LKF Concepts shall be final.

餐廳 Restaurant	餐廳地址 Address	餐廳電話 Telephone
---------------	--------------	----------------



**Aria**  
Italian

香港中環德己立街 30-36 號蘭桂坊加州大廈 24 樓

24/F California Tower, 30-36 D'Aguilar St,  
Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2804 1116



**Porterhouse**  
Seafood & Steak

香港中環德己立街 30-36 號蘭桂坊加州大廈 7 樓

7/F California Tower, 30-36 D'Aguilar St,  
Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2522 6366



**BACI**  
Pizza & Trattoria

香港中環德己立街 30-36 號蘭桂坊加州大廈地舖

G/F California Tower, 30-36 D'Aguilar St,  
Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2344 0005



**FUMI**  
Japanese Kaiseki

香港中環德己立街 30-36 號蘭桂坊加州大廈 6 樓

6/F California Tower, 30-36 D'Aguilar St,  
Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2328 3302



**Tokio Joe**  
Sushi & Sake

香港中環蘭桂坊 16 號地舖

G/F, 16 Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2525 1889



**Kyoto Joe**  
Modern Izakaya

香港中環德己立街 30-36 號蘭桂坊加州大廈 23 樓

23/F California Tower, 30-36 D'Aguilar St,  
Lan Kwai Fong, Central, Hong Kong

+852 2804 6800